

Title (en)
MAINTENANCE MONITORING SYSTEM.

Title (de)
WARTUNGS-ÜBERWACHUNGSANLAGE.

Title (fr)
INSTALLATION DE CONTR LE DE SERVICES D'ENTRETIEN.

Publication
EP 0420952 A1 19910410 (DE)

Application
EP 90904789 A 19900329

Priority
CH 136289 A 19890411

Abstract (en)
[origin: WO9012375A1] In order to oversee and plan, at overall shop level, the execution of maintenance work on several installations (1), each having monitoring equipment (3) which monitors the intervals at which maintenance should be carried out on the installations, it is proposed that the outputs (A3) from the monitoring equipment (3) be fed to a processing unit (27) which produces maintenance status reports (53) for the whole shop.

Abstract (fr)
Afin de rendre possible la planification et la supervision, au niveau de l'ensemble d'une usine, des services d'entretien requis par une pluralité d'installations (1) faisant partie de l'usine, toutes les installations (1) sont pourvues de dispositifs de contrôle (3) qui déterminent l'intervalle entre les services d'entretien à exécuter, et les données (A3) produites par les dispositifs de contrôle (3) sont transmises à une unité d'évaluation (27) qui donne une vue d'ensemble de l'état d'entretien de l'usine (53).

IPC 1-7
G06F 15/74; G07C 3/04

IPC 8 full level
G06F 17/40 (2006.01); **G07C 3/04** (2006.01); **G08B 23/00** (2006.01); **G08B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G07C 3/04 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9012375A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9012375 A1 19901018; BR 9006410 A 19910806; EP 0420952 A1 19910410; JP H03505794 A 19911212; US 5231594 A 19930727

DOCDB simple family (application)
CH 9000082 W 19900329; BR 9006410 A 19900329; EP 90904789 A 19900329; JP 50486290 A 19900329; US 61379191 A 19910110